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OBČINA DESTRNIK 

OBČINSKI SVET 
VINTAROVCI 50 

2253 DESTRNIK 
TRR: 01218-0100016674 

ID za DDV: SI 76286193 
Telefon: 02 7619250        Telefax: 02 7619252            E-Mail: obcina.destrnik@destrnik.si        Matična št.: 5882966           www.destrnik.si 

    

Štev.: 900-8/2015-6R 

Datum: 05. 05. 2015 

Z A P I S N I K 

 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v četrtek, dne 23. 04. 2015 ob 17.00 

uri v prostorih Volkmerjevega doma kulture, Janežovski Vrh 44. 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Nada Zupanič, Branko Horvat, Majda Kunčnik, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan 

Kuri, Robert Arnuš, Urša Zver, Silvester Horvat in Elizabeta Fras. 

 

Upravičeno odstotni:   Žiga Volgemut  

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš,  Simona Lacko – predsednica NO, Bojan Nipič – 

Policijska postaja Ptuj, Alenka Korpar – Skupna občinska uprava, Kristijan Lovrenčič – Čisto 

mesto Ptuj d.o.o., Aleksander Dolenc – Terme Gaja d.o.o., Darinka Ratajc, Sonja Mahorič, 

Metka Kajzer. 

 

 Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Nada Zupanič, imam pripombo na zapisnik 20.2.2015 sem na seji Občinskega sveta postavila 

vprašanje glede proračuna in takrat ste mi rekli, da bom dobila odgovore na zastavljena 

vprašanja po elektronski pošti, pa še jih do danes nisem prejela. 

 

Župan, odgovore na vaša zastavljena vprašanja imam na elektronski pošti in vam jih žal še 

nisem uspel poslati. Vam jih bom poslal na vašo elektronsko pošto. 

 

Ker  člani občinskega sveta nimajo drugih pripomb, Župan zaključi razpravo. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 
 

Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta z dne 20. 02. 

2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
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Ad.3. Pregled in potrditev zapisnika 1. izredne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 1. izredne seje Občinskega sveta z dne 12. 03. 

2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad 4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje OS 

3. Pregled in potrditev zapisnika 1. izredne seje OS  

4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

5. Trendi varnostih pojavov na območju Občine Destrnik za leto 2014 

6. Osnutek Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave občin v Spodnjem 

Podravju 

7. Poročilo o izvajanju obvezne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi 

odpadki v Občini Destrnik za leto 2014 

8. Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb ravnanja s komunalnimi odpadki na območju Občini Destrnik za leto 2015 

9. Poslovni načrt izvajanja obveznih občinskih javnih služb varstva okolja na območju 

Občine Destrnik za leto 2015 

10. Poslovno poročilo za leto 2014 – Terme Gaja d.o.o. 

11. Poslovno poročilo za leto 2014 – Gradnje Destrnik d.o.o 

12. Zaključni račun Proračuna Občine Destrnik za leto 2013 

13. Poročilo Komisije za popis obveznosti in terjatev ter denarnih sredstev 

14. Poročilo Komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja 

15. Zaključni račun Proračuna Občine Destrnik za leto 2014 

16. Odlok o oskrbi s pitno vodo na območju Občine Destrnik 

17. Odlok o spremembi Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Destrnik 

18. Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne lokalne 

gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v Občini Destrnik 

19. Seznanitev z razpisom Koncesije za opravljanje zasebne dejavnosti na področju 

patronaže in zdravstvene nege 

20. Predlog za priznanja Občine Destrnik za leto 2015 

21. Pobude in vprašanja 

22. Razno 

 

Župan odpre razpravo. 

Župan je obvestil člane Občinskega sveta, da se bo pri obravnavi 20. točke dnevnega reda 

izključila javnost. 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red  v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
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Ad. 5.   Trendi varnostnih pojavov na območju Občine Destrnik za leto 2014 

Bojan Nipič, za leto 2014 lahko rečemo, da je minilo brez velikih pretresov. Na področju 

prometne varnosti ne beležimo nobene nesreče s smrtnim izidom ali težko poškodbo. Pri 

kriminaliteti ponovno izstopajo velike tatvine, predvsem pa vlom v času pogrebov. Te tatvine 

smo na pobudo policistov začeli izvajati posebne kontrole in smo s tem prekinili vlome, 

nismo pa jih raziskali, vendar se ne nadaljujejo več. Ti vlomi so se prestavili v Lenart in 

Maribor. Pri nasilju v družini je ničelna toleranca in obravnavamo vsako dejanje.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, dejanja ropov v času pogrebov so se preselila ali gre za organizirano skupino in 

če so že kakšne sledi? 

 

Bojan Nipič, zadevo je prevzel kriminalistični oddelek. 

 

Branko Horvat, glede nahajanja mamil v naši občini. Ali zaznavamo, kakšne spremembe na 

tem področju. 

 

Bojan Nipič, dejanja, ki smo jih obravnavali so rešena. Manj je tega, kot na Ptuju in je na 

ravni okoliških občin. Lani ni bil zaznan noben primer, letos pa smo že imeli primer in sicer 

na območju Placarja, ki pa je tudi bližje Ptuju. 

 

Župan, varnostna ocena na našem območju ni slaba. 

 

Bojan Nipič, z tega mesta bi se zahvalil za sodelovanje in vam sporočam, da zapuščam mesto 

vodenja okoliša v Destrniku. Na moje mesto prihaja mlad človek in je doma zelo blizu. 

 

Župan, zahvaljujem se vam za sodelovanje in udeležbo na današnji seji Občinskega sveta. 

 

Ad.6. Osnutek Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave v Spodnjem 

Podravju 

Alenka Korpar, podana je bila pobuda s strani Občine Sv. Jurij ob Ščavnici, da se pridruži 

naši skupni občinski upravi. Predlagano je, da se občini omogoči priključitev. Izkorišča se 

tudi možnost 26. člena Zakon o financiranju občin, s katerim so zagotovljena sredstva iz 

državnega proračuna v višini 50% v preteklem letu realiziranih odhodkov. Seveda ali se to 

izkoristi ali ne, pa odloča Občinski svet. Odlok se sprejme v enaki obliki v vseh občinah 

ustanoviteljicah. 

 

Župan, naša občina ima preko skupne občinske službe organizirano pravno službo, redarstvo, 

inšpekcije in skupno notranjorevizijsko službo. Prostorsko planiranje urejamo sami, v bodoče 

bi mogoče tudi v naši občini razmišljali v tej smeri, da bi prostorsko planiranje prenesli na 

skupno občinsko upravo. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, s tem, ko pristopi nova občina imamo korist mi in nova občina, ki bo pristopila.  

 

Alenka Korpar, da. 
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Elizabeta Fras, stroški se znižajo s pristopom nove občine, ampak kakšen je približno strošek 

naše občina na leto. 

 

Alenka Korpar, za leto 2015 je 31.580 EUR, s tem da je od tega potem 50% financirano s 

strani države. 

 

Ker ni bilo več razprave, je Župan na glasovanje predlog sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 5 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o ustanovitvi organa skupne občinske uprave 

občin v Spodnjem Podravju po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 6 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o ustanovitvi organa skupne občinske uprave 

občin v Spodnjem Podravju v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Župan, se je zahvalil ga. Korpar za udeležbo na današnji seji in podano obrazložitev. 

 

Ad.7. Poročilo o izvajanju obvezne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi 

odpadki v Občini Destrnik za leto 2014 

Kristijan Lovrenčič, v Občini Destrnik je vključenih gospodinjstev v odvoz odpadkov 750 od 

784. Občina Destrnik je ena od najbolje vključenih gospodinjstev v odvoz odpadkov. Količine 

zbranih odpadkov so mešanih komunalni odpadki 190,5 t, papir in papirna embalaža 53,08 t, 

mešana embalaža 60,54 t, steklena embalaža 26,28 t, biološki odpadki 34,41 t, kosovni 

odpadki 4,14 t, nevarni odpadki 0,774 t. Akcija zbiranja kosovnih odpadkov in nevarnih 

odpadkov se v občini izvaja dva krat na leto. Akcije so se izkazale kot dobre. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Nada Zupanič, gre se za Odločbe za nabavo smetiščnih kant v posameznih društvih. Pred 

gasilskim domom Destrnik imamo pravi ekološki otok, sedaj pa še bodo zraven imele kante 

vsa društva, ki imajo sedež v objektu Destrnik 9. Društva, ki imajo sedež v Volkmerjevem 

domu kulture bodo tudi ta društva imela kante. Sestanki društev potekajo brez jedače in 

pijače. 

 

Župan, stvar je v tem, da je komunalna inšpektorica vsem tistim, ki delujejo na tem območji  

poslala odločbe. V naslednjih dneh bomo naredili sestanek glede odpadkov društev na tem 

območju. Nekaj odpadkov nastaja od raznih zabav in so v objektu. V glavnem to je bilo 

izdano za društva, bo pa po vsej verjetnosti ena kanta, tisti ki pa bodo dajali prostore v najem, 

bodo morali najemnike obvestiti, da morajo smeti za sabo pospraviti in jih odnesti na drugo 

mesto in ne pred gasilski dom. 

 

Majda Kunčnik, v 8 dneh je treba reagirati. 

 

Župan, sestanek bo organizirala občinska uprava. 

 

Elizabeta Fras, če nekdo zamudi s plačilom položnice, Čisto mesto daje v izterjavo zunanjemu 

partnerju, kateri si potem na položnici zaračuna 4 EUR za izterjavo. Če je Čisto mesto javno 

podjetje, naj potem to urejajo sami in brez dodatnih stroškov. 
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Kristijan Lovrenčič, zadeve rešuje finančna služba. Čisto mesto ni javno podjetje in je 

gospodarska družba. Kar se tiče zunanje izterjave, imamo zunanje podjetje, ker naša finančna 

služba ni tako velika, da bi lahko izvajala vsa dela. Pred kakšnima dvema mesecema je ta 

finančna služba naredila napako in je to tudi priznala in napako odpravila. 

 

Ker druge razprave ni bilo je Župan na glasovanje naslednji sklep. 

  

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 7 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Poročilo o izvajanju obvezne gospodarske javne 

službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Destrnik za leto 2014 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad.8. Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih občinskih gospodarskih 

javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki na območju Občine Destrnik za leto 2015 

Kristijan Lovrenčič, podoben dokument je Občinski svet sprejemal že v letu 2014. Obračun se 

vrši na podlagi zbranih odpadkov in volumna posode. V osmih občinah Spodnjega Podravja 

morajo zgraditi zbirne centre in to so občine, ki imajo več kot 3.000 prebivalcev. Občina 

Destrnik ne bo gradila zbirnega centra, vendar je dogovor, da imajo vse občine enotno ceno. 

Cena je sestavljena iz treh delov in sicer zbiranje komunalnih odpadkov, obdelava mešanih 

komunalnih odpadkov in odlaganje ostankov predelave na odlagališčih. Cena se spreminja 

zaradi zbirnih centrov. Pri 80 l kanti se cena poviša za 0,36 EUR oziroma za 5,4%. Pri 

bioloških odpadkih cena ostaja ista, ali pa se po v nekaterih primerih celo znižala.  

 

Župan, kar se tiče zbirnih centrov, smo v drugi skupini in se gradnja predvideva v letu 2017. 

 

Branko Horvat, glede odlaganja v zbirne centre, imajo naši občani s severne strani bližje v 

Občino Trnovska vas, južni del pa v Gajke, ker so lokacije bližje. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, ali Občina Destrnik res rabi zbirni center. 

 

Župan, zakonsko je določeno kdo in kdaj mora imeti zbirni center. 

 

Ivan Zorec, nekoč so posode razdeljevali po številu oseb v gospodinjstvu, v elaboratu pa je 

zaslediti, da je cena sedaj določena na velikost posode. Ali lahko menjaš posodo, če ustvariš 

manj odpadkov, kot imaš veliko posodo? 

 

Kristijan Lovrenčič, od lanskega leta je možno menjati volumen posode. Volumen posode 

mora zadostovati posameznemu gospodinjstvu, ker se vreče zraven kant ne bodo pobirale. 

 

Elizabeta Fras, glede na to, da smo rešili posode, cene so se znižale, zanima me zakaj ne 

gremo v sistem, da koliko smeti ustvariš toliko tudi plačaš, tako kot pri vodi. Ali Čisto mesto 

razmišlja o takšnem načinu odvoza smeti? Na ločenih frakcijah na leto pride 52.000 EUR 

prihodkov za zbirni center. Dobivamo novi elaborat in s tem dodatno obremenitev za naše 

občane. Na AJPES-u sem preverila kakšna plačo ime direktor in kakšne regrese si izplačujejo 

v podjetju. 

 

Župan, odgovora vam ne more dati g. Lovrenčič, gre za zakonske naloge in se sprejemajo v 

Ljubljani. Predlog je bil sprejet s strani države. Zgrajeni morajo biti zbirni centri, to se ne 

nanaša na zbiranje odpadkov od vrat do vrat. Nimamo druge izbire, lokacija je določena in 
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cena je določena. Glede plačila na kg, plačujemo od litra in ne na kilogram. Kar se tiče 

tehtanja, investicija bi bila zelo visoka, kako bi te stroške pokrili. 

 

Bojan Potrč, pohvalil bi, da imamo vsaj eno tako močno podjetje na našem območju, da imajo 

tako visoke plače. 

 

Kristijan Lovrenčič, naši zaposleni imajo minimalne plače in jih zelo spoštujem, da pa 

prejemajo regres, ki ga omogoča zakonodaja. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal na glasovanje naslednji predlog sklepa. 

 

 Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 8 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki (zbiranje določenih vrst 

komunalnih odpadkov, obdelava določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganje ostankov 

predelave ali odstranjevanje komunalnih odpadkov) na območju Občine Destrnik za leto 

2015, ki ga je pripravil izvajalec navedenih javnih služb Čisto mesto Ptuj d.o.o.. 

 

Potrdijo se cene storitev naslednjih obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva 

okolja v Občini Destrnik : 

 

1.    Zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov 

 

1.1.  Zbiranje komunalnih odpadkov (vsebuje zbiranje ločenih frakcij določenih 

komunalnih odpadkov, kosovnih odpadkov, ločeno  zbrane odpadne embalaže in 

mešanih komunalnih odpadkov), ki vključuje: 

1.1.1. Cena javne infrastrukture:  0,0155 EUR/kg zbranih odpadkov 

1.1.2. Cena storitve:   0,1125 EUR/kg zbranih odpadkov 

 

2.  Obdelava določenih vrst komunalnih odpadkov  

2.1. Obdelava komunalnih odpadkov, ki vključuje: 

2.1.1. Cena javne infrastrukture:  0,0012 EUR/kg obdelanih odpadkov 

2.1.2. Cena storitve:    0,0821 EUR/kg obdelanih odpadkov 

 

3. Odlaganje preostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov 

3.1. Odlaganje komunalnih odpadkov, ki vključuje: 

3.1.1. Cena javne infrastrukture:  0,0000 EUR/kg odloženih odpadkov 

3.1.2. Cena storitve:   0,1010 EUR/kg odloženih odpadkov 

 

Ta sklep začne veljati takoj.   

Cene določene s tem sklepom se začnejo uporabljati od 01. 05. 2015 dalje. 

 Sklep sprejet: 9 za, 1 proti 
 

Ad.9. Poslovni načrt izvajanja obveznih občinskih javnih služb varstva okolja na 

območju Občine Destrnik za leto 2015 

Kristijan Lovrenčič, glede poslovne načrta, standard ostaja isti, kot je bil do sedaj, prav tako 

oprema, ki je tudi v načrtu predstavljane. Spomladi in jeseni se bosta odvijala odvoza 

kosovnih odpadkov in nevarnih odpadkov. 

 

Župan, vsako leto, ko organiziramo na nivoju občine, skupaj z društvi in vaškimi odbori 

čistilno akcijo, ugotavljamo, da se vsako leto nabere manj smeti. 
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Branko Horvat, osnovne usmeritve so v zmanjševanju odpadkov in vedno večjem ločevanju 

odpadkov, s tem pa je tudi strošek odvoza in sortiranja manjši. 

 

Kristijan Lovrenčič, razmišljanje je v pravi smeri, v Sloveniji ustvarimo 400 kg na leto smeti 

na prebivalca, v svetu je ta količina že 600 kg. Občane je potrebno stimulirati, da zmanjšajo 

mešane komunalne odpadke in s tem zmanjšujejo višino položnice. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Župan, zavedati se moramo, da naše okolje ohranjamo čim lepše za naše ljudi, ki bodo prišli 

za nami. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal na glasovanje naslednji sklep. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 9 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Poslovni načrt izvajanja obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja na območju Občine Destrnik za leto 2015 v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Župan se je zahvalil g. Lovrenčiču za udeležbo na današnji seji in podano obrazložitev.  

 

Ad.10. Poslovno poročilo za leto 2014 – Terme Gaja d.o.o. 

Aleksander Dolenc, podjetje ni ustvarjalo nekih prihodkov in nima odprtih obveznosti in ne 

terjatev. Izguba nastaja iz naslova amortizacije, kot že pretekla leta. V revizije ni bilo 

ugotovljenih nobenih zadev, ki bi kakršne koli ukrepe. Gradbišče je odprto, potrebno bo 

sprejeti odločitev, ali bomo ta projekt vlekli naprej, ali bomo spremenili cilj. Slovenija še tri 

leta ne bo zanimiva za investicije v turizem. Smotrno je razviti nov produkt in da ga okolje 

vzame za svojega. Podobne projekte smo si ogledali že v Avstriji, Srbiji in vsi živijo, k 

sodelovanju pri projektih bi povabili tudi razna društva iz domače občine in od drugod. 

 

Župan, dodal bi še, po odpoklicu direktorja g. Čeha je le ta 24.3.2015 podal zahtevek za 

izplačilo nagrade. Zahtevek se je glasil, spodaj podpisani Miran Čeh podajam na podlagi 

podpisane pogodbe o izplačilu nagrade z družbo Terme Gaja d.o.o. z dne 21. 10. 2008 

zahtevo za izplačilo nagrade za čas zastopanja družbe Terme Gaja d.o.o., od 1. 1. 2007 do 

prenehanja zastopanja družbe skladno s 3. členom pogodbe. Izplačilo nagrade za čas 

zastopanja družbe bi se moralo izvesti skladno s 3. členom navedene pogodbe, to je z dnem 

prenehanja zastopanja družbe. V dokumentaciji, ki jo je predal g. Čeh  te pogodbe ni. Tudi 

drugi družbenih o omenjeni pogodbi ni seznanjen, sprejet je bil le sklep skupščine in je ta 

znesek 700 EUR neto, bruto je tako 1.200 EUR bruto na mesec. Kar se tiče bodočih 

programov, stvar je v tem, da se je tudi drugi družbenih strinjal, da se gre v revitalizacijo 

projekta. Prepričan sem, da z novim programom, ki ga je pripravil direktor, da bodo s tem 

zaživeli mali projekti. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Branko Horvat, v preteklosti smo poslušali že poročila in je bilo govora, da je g. Čeh delal 

brezplačno, sedaj pa je govora o izplačilo nagrade. 

 

Elizabeta Fras, mene zelo veseli, da se bo tukaj nekaj začelo dogajati. Podobni projekti drugje 

živijo. Zanima pa me, od katerih objektov se obračunava amortizacija. 

 



 8 

Aleksander Dolenc, amortizacija se obračunava na vrtino. G. Čeha smo pozvali, da nam naj 

dostavi pogodbo. Ko bomo prejeli pogodbo, se bomo na naslednji seji skupščine pogovarjali o 

tem. 

 

Župan, ko bo dostavljen sanacijski načrt v detajlih, bom sklical kolegij vseh svetnikov na 

katerem se bo predstavil načrt. 

 

Branko Horvat, pogodbe nimate in vam ni bila predana, potem dvomim v istovetnost 

pogodbe. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal na glasovanje naslednji sklep. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 10 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Poslovno poročilo družbe Terme Gaja d.o.o. za leto 

2014 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Župan se je zahvalil g. Dolencu za udeležbo na današnji seji in podano obrazložitev. 

 

Ad. 11 Poslovno poročilo za leto 2014 – Gradnje Destrnik d.o.o. 

Branko Horvat, kar se tiče poslovanja podjetja Gradnje Destrnik, podjetje je poslovalo z 

minimalnim dobičkom. Težava je v izgubi iz preteklih let. Treba pa je pohvaliti direktorja, da 

je v celoti odplačal najeti kredit. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, na zadnjem sestanku, ki smo ga imeli na Gradnjah smo potrjevali poslovno 

poročilo za leto 2014, pridružila pa bi se pohvali g. Horvata, ki jo je namenil direktorju. 

Upam, da bomo z režijskim obratom naredili več. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan na glasovanje podal naslednji sklep. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 11 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Poslovno poročilo družbe Gradnje Destrnik d.o.o. za 

leto 2014 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad.12. Zaključni račun Proračuna Občine Destrnik za leto 2013 

Župan, zaključni račun in poslovno poročilo je bilo pravočasno podano v obravnavo, vendar 

takratni občinski svet ni želel obravnavati zaključnega računa, čeprav je nadzorni odbor takrat 

podal pozitivno mnenje. V letu 2013 so bili izvedeni vsi projekti, ki so se začeli izvajati v letu 

2012. Mnenje nadzornega odbora je bilo naslednje: »Nadzorni odbor meni, da je bil nadzor 

zaključnega računa proračuna Občine Destrnik za leto 2013 izveden v skladu z določili 

Statuta Občine Destrnik in Poslovnika nadzornega odbora. Pri nadzoru niso bile ugotovljene 

nepravilnosti ali pomanjkljivosti. Nadzorni odbor ocenjuje,  da je zaključni račun proračuna 

Občine Destrnik za leto 2013 sestavljen v skladu z veljavno zakonodajo in da ga kot takšnega 

potrdi občinski svet«. 

 

Župan odpre razpravo. 
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Ivan Zorec, obrazložil bi glasovanje naše svetniški skupine. Ker sedanji svetniki z naše 

svetniške skupine nismo sodelovali v bivšem občinskem svetu, smo se odločili da se bomo 

glasovanja vzdržali. 

 

Elizabeta Fras, pregledala sem zaključni račun, prihodki so nižji za 19%, zaradi tega ker se 

osnovna sredstva niso prodala, tudi v naslednjem letu ni prišlo do prodaje in mislim, da bo 

letos po vsej verjetnosti isto. 

 

Ker druge razprave ni bilo je Župan, podal na glasovanje naslednja sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 12 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o zaključnem računu Občine Destrnik za leto 

2013 po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 7 za, 0 proti, 3 vzdržani 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 13 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o zaključnem računu Občine Destrnik za leto 

2013 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 7 za, 0 proti, 3 vzdržani 

 

Ad.13. Poročilo Komisije za popis obveznosti in terjatev ter denarnih sredstev 

Branko Horvat, Dne 18. 02. 2015 ob 15.30 uri je komisija v sestavi Branko Horvat, Ivan 

Zorec in Bojan Potrč opravila popis obveznosti in terjatev in ugotovila sledeče stanje: 

Komisija je ugotovila, da je imela Občina Destrnik na dan 31.12.2014 odprte naslednje 

obveznosti in terjatve: 

OBVEZNOSTI 

Občina Destrnik je imela na dan 31. 12. 2014 neporavnane obveznosti iz naslova poslovanja v 

višini 195.712,92 EUR po seznamu neplačanih računov, ki je priloga tega zapisnika.  

Občina Destrnik je imela na dan 31. 12. 2014 odprte obveznosti iz naslova kreditov v višini 

1.625.164,70 EUR (1.625.164,70 BKS Bank AG (1.224.997,99 EUR, 102.500,00 EUR in 

297.666,71 EUR ). 

Druge kratkoročne obveznosti znašajo na dan 31. 12. 2014, 81,00 EUR, od česar je: 

- 81,00 EUR – neizplačane neto sejnine. 

Kratkoročne obveznosti do uporabnikov enotnega kontnega načrta v višini 11.832,96 EUR: 

- Mestna Občina Ptuj v višini 11.128,85 EUR (zadeva Meltal). 

TERJATVE 

Na dan 31. 12. 2014 je Občina Destrnik izkazovala terjatve do kupcev v višini 31.815,51 EUR 

po priloženem seznamu neplačil. 

Na dan 31. 12. 2014 je Občina Destrnik izkazovala terjatev do uporabnikov enotnega 

kontnega načrta v višini 65.348,30 EUR po priloženem seznamu 

Terjatve do obresti (PBS depozit) na dan 31. 12. 2014 znašajo 16,86 EUR. 

Terjatve za vračilo DDV znašajo na dan 31. 12. 2014, 2.385,62 EUR. 

 DENARNA SREDSTVA  

Sredstva na računih Občine Destrnik so bila na dan 31. 12. 2014 naslednja: 

- kratkoročni depoziti na bankah so znašali: 879.310,81 EUR. 

- Sredstva rednega transakcijskega računa so znašala: 82.834,30 EUR. 

- Sredstva v blagajni so znašala: 83,97 EUR. 

 DOLGOROČNE KAPITALSKE NALOŽBE 

Občina ima na dan 31. 12. 2014 naslednje kapitalske naložbe: 

- Kapitalske naložbe Terme Gaja d.o.o. v višini 3.366.000 EUR, 

- Kapitalske naložbe Gradnje Destrnik d.o.o. v višini 197.000  EUR, 

- Delnice Komunalnega podjetja Ptuj v višini 3.966,36 EUR, 
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- Delnice pridobljene na zapuščinskih v višini 5.971,46 EUR. 

TERJATVE ZA SREDSTVA DANA V UPRAVLJANJE 

Na dan 31. 12. 2014 je Občina Destrnik izkazovala terjatve za sredstva dana v upravljanje 

posrednim proračunskim uporabnikom (JVIZ OŠ Destrnik – Trnovska vas) v višini 

1.353.785,18 EUR. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Milan Kuri, jaz bi samo vprašal, glede plačevanja za najem telovadnice, da baje obstajajo 

neplačniki, predlagal bi, da če ne plačujejo mesečne najemnine, da se jim z naslednjimi 

mesecem prekine najemna pogodba. 

 

Sonja Mahorič, sedaj ko imamo podpisane pogodbe se to ne dogaja več v takšnih oblikah. 

Imamo pa dolžnike za najem telovadnice še iz časov, ko nismo imeli podpisanih pogodb o 

najemu. 

 

Ivan Zorec, zakaj se ti dolgovi ne dajo v odpis. 

 

Župan, na tole vprašanje bomo pripravili pisni odgovor. 

 
Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal na glasovanje naslednji predlog sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 14 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Poročilo Komisije za popis obveznosti in terjatev ter 

denarnih sredstev v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad.14. Poročilo Komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja 

Silvester Horvat, komisija je bila imenovana v naslednji sestavi Silvester Horvat, Urša Zver, 

Nada Zupanič in se je sestala 13. 2. 2015 ob 14. uri. Komisija je opravila popis in odpisala 

osnovna sredstva in drobni inventar po priloženem seznamu, ki ste ga prejeli v gradivu. 

Komisija predlaga, da takšno poročilo potrdi občinski svet. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave je Župan podal na glasovanje naslednji sklep. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 15 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Poročilo Komisije za popis osnovnih sredstev in 

drobnega inventarja v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad.15. Zaključni račun Proračuna Občine Destrnik za leto 2014 

Simona Lacko, predmet nadzora je bil zaključni račun za leto 2014. Zasedba nadzornega 

odbora trenutno ni popolna, saj trenutno deluje sedem članov, upam da bo postopek za 

imenovanje novega člana stekel. Splošne ugotovitve pri pregledu zaključnega računa so 

sledeče, pri pregledu kontnih kartic smo ugotovili, da se planirani in realizirana zneski 

natančno in povsod ujemajo s tistimi iz zaključnega računa za leto 2014. Ob siceršnjem 

formalno pravilnem prikazu posameznih prihodkov pa ponekod posamezne postavke oziroma 

proračunski viri terjajo natančnejši pregled in komentar, saj bi le tako lahko ugotovili manjši 

priliv ali namensko porabo sredstev. Člani nadzornega odbora smo pri pregledu bili dokaj 

radovedni in smo na zastavljena vprašanja dobili odgovore od občinske uprava, s katerimi 
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smo bili tudi zadovoljni. Mnenje nadzornega odbora je naslednje: »Nadzorni odbor meni, da 

je bil nadzor zaključnega računa proračuna Občine Destrnik za leto 2014 izveden v skladu z 

določili Statuta Občine Destrnik in Poslovnika nadzornega odbora. Pri nadzoru niso bile 

ugotovljene nepravilnosti ali pomanjkljivosti. Nadzorni odbor ocenjuje,  da je zaključni račun 

proračuna Občine Destrnik za leto 2014 sestavljen v skladu z veljavno zakonodajo in da ga 

kot takšnega potrdi občinski svet«. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Nada Zupanič, v tem zaključnem računu so še vedno skrita sredstva, ki so bila najeta s 

kreditom. Slab gospodar je tisti, ki ima vzet kredit in mu denar leži na računu. Predlagam, da 

se naj ta agonija z kreditom reši. 

 

Župan, sredstva so bila planirana za morebitni nakup prostor, ki je bil določen s predpogodbo. 

Tega ni možno rešiti po predpogodbi, saj teče zadeva na sodišču. Po razsodbi bo pa ta 

Občinski svet odločal o tem, ali bomo šli v nakup ali ne. In če bomo ta denar preusmerili 

drugam, ali pa ga vrnemo. Ta kredit je bil vzet pod velikimi pritiski, vse pa je odvisno od 

rešitve na sodišču in sprejemom na tem Občinskem svetu. 

 

Elizabeta Fras, tisti denar, ki leži je najdražji, vendar na tem področju ne moremo narediti nič. 

Vidimo, da določenih prihodkov v letu 2014 nismo imeli. Opozorila pa bi, na stroške 

električne energije za javno razsvetljavo in bi le te morali znižati. Predlagam, da bi začeli 

razmišljati o tem, da bi se ponoči javna razsvetljava ugašala in bi na takšni način znižali 

stroške. Sedaj, ko imamo režijski obrat, bi bilo v redu, če bi oni uredili okolico okrog vrtca in 

bi na takšen način privarčevali sredstva. Tudi če gledamo stroške ogrevanja v objektu vežice, 

ugotovimo da so visoki, čeprav je v vežici mrzlo. Pogovarjala sem se z izvajalci za izdelavo 

klim in so mi svetovali, da je smiselno nabaviti klimo, ki greje in hkrati hladi. Cene takšne 

klime, ki je  5 kw je okrog 1.200 EUR. 

 

Župan, v tem trenutku je v pripravi dokumentacija za rekonstrukcijo vežice kot takšne in 

dostopa do pokopališča. Kar se tiče ogrevanja in hlajenja, na objektu je ogromno steklene 

površine in objekt ni izoliran. Problem je tudi v tem,  da včasih 14 dni ne rabimo kurit nič, 

potem pa bi radi imeli toplo, sistem v vežici ni narejen tako, kot imamo mi to doma. V občini 

imamo 36 odjemnih mest za javno razsvetljavo in če gremo v to, da bi ponoči ugašali javno 

razsvetljavo bi morali iti v sanacijo odjemnih mest in potem je ta strošek sigurno višji, kot 

imamo sedaj elektrike.Glede zaključnega računa in pa proračuna, prepričan sem, da smo s 

sredstvi, ki smo jih imeli ustvarili čim več. Prepričan sem, da smo lani zelo dobro delali.  

 

Ker ni bilo druge razprave je Župan na glasovanje podal naslednja dva sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 16 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o zaključnem računu Občine Destrnik za leto 

2014 po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 17 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o zaključnem računu Občine Destrnik za leto 

2014 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad.16. Odlok o oskrbi s pitno vodo na območju Občine Destrnik 
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Branko Horvat, gre za ureditev zakonodaje v zvezi s pitno vodo. V preteklosti nismo imeli 

urejenih razmerij s komunalnim podjetjem in me preseneča, da takratni odgovorni niso 

poskrbeli za podpis pogodbe. 

Župan, voda je pomembna za vse nas, naša občina je 99% pokrit z vodovodnim omrežjem. 

Analize pa pravijo, da pijemo dobro vodo. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Silvester Horvat, v 12. členu prvi odstavek govori: »priključitev stavbe na javni vodovod ni 

možna, kjer odvajanje odpadne vode ni urejeno v skladu s predpisi.« Kot vemo večina hiš v 

naši občini ni priključenih na kanalizacijsko omrežje, kako bomo to zagotavljali. 

 

Župan, v gradbenem dovoljenju je opredeljeno in v večini imajo zapisano, da morajo narediti 

vodotesno greznico. 

 

Elizabeta Fras, glede kazenskih sankcij, v 10. členu imamo zapisano, če se kdo ne priključi na 

vodovodno omrežje ima potem kazen v višini 400 EUR v skladu s 55. členom. Nekatere stvari 

v odloku so povzete po Zakonu o vodah, vendar v tem Zakonu ni zaslediti takšnih sankcij in 

ne vem zakaj bi jih imeli mi. Kako pa je s tistimi, ki imajo urejene svoje vodnjake, zakaj bi še 

sedaj morali biti priključeni na javni vodovod? In če ne plačaš vodarine, gre takoj v izterjavo. 

 

Župan, odlok je tako, kot je pripravljen v vseh ostalih občinah. Odlok je pripravil distributer. 

Kar se tiče kazenskih sankcij in priključkov, vsak ki se je priključil na vodovodno omrežje 

ima s tem določene stroške. Vodnjake lahko koristijo samo tisti, ki imajo prijavljene na 

Ministrstvu. Glede plačila vodarine in izterjave je isto, kot če ne plačaš elektrike, RTV 

naročnine, odvoza smeti. 97% vseh gospodinjstev je priključenih na vodovodno omrežje. 

Priključene niso hiše, kjer smo delali vodovod in to je v Levanjcih – Koprivjak in v Ločkem 

Vrhu se nihče ni priključil na vodovodni sistem. Z nesprejemom tega odloka, se nam lahko 

zgodi, da nam distributer ne bo dostavljal vode. Občina Destrnik je edina, ki do sedaj nima 

tega urejenega. In to je vezano na dobavo vode, na omrežnino in na vzdrževanje vseh 

primarnih in sekundarnih vodov.   

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal na glasovanje naslednja dva sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 18 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o oskrbi s pitno vodo na območju Občine 

Destrnik po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 19 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o oskrbi s pitno vodo na območju Občine 

Destrnik v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Na podlagi drugega odstavka 39. člena Poslovnika občinskega sveta se seja prekinja za 

15 minut in se bo nadaljevala ob 19.20 uri. 

 

Ad.17. Odlok o spremembi Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini 

Destrnik 

Branko Horvat, tu gre za dopolnitev oziroma spremembo odloka, saj nismo imeli zajete 

oskrbe s pitno vodo in sicer se spremeni 1. odstavek 15. člena Odloka in sicer se po novem 
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glasi: »Koncesija se lahko podeli na podlagi: neposrednega prenosa v kolikor so za to 

izpolnjeni zakonski pogoji ali javnega razpisa, ki se objavi v Uradnem listu RS.« 

 

Župan, odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal na glasovanje naslednja dva sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 20 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o spremembi Odloka o lokalnih gospodarskih 

javnih službah v Občini Destrnik po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 21 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o spremembi Odloka o lokalnih gospodarskih 

javnih službah v Občini Destrnik v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad.18. Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne 

lokalnih gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v Občini Destrnik 

Branko Horvat, ta točka se navezuje na prejšnji dve točki dnevnega reda, gre za možnost 

podelitve koncesije za vodo. Hkrati pa me zanima 11. člen Odloka, glede časa podelitve 

koncesije, kako imajo to urejene ostale občine. 

 

Župan, mi imamo 13 let, ostale občine imajo koncesijo sklenjeno za 15 let, vendar so ostale 

občine sklenile koncesijo pred 2 letoma. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave je Župan podal na glasovanje naslednja dva sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 22 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za 

opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v Občini Destrnik 

po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 23 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za 

opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v Občini Destrnik 

v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad.19. Seznanitev z razpisom Koncesije za opravljanje zasebne dejavnosti na področju 

patronaže in zdravstvene nege 

Majda Kunčnik, na Odboru smo obravnavali to točko in smo se pogovarjali o praktičnih 

razlogih za razpis te koncesije. Pomisleke smo imeli, kako je z opravljanjem službe v času 

dopustov in odsotnosti delavke. V bistvu pa nas je zanimala kvaliteta opravljanja dejavnosti. 

V odboru imamo osebo, ki to dejavnost opravlja kot koncesionar v eni izmed občin in pravi, 

da je neprimerljiva kvaliteta dela in pravi, da sedaj lažje dela, saj si delovni čas prilagaja sebi 

in ljudem. Na koncu smo imeli več prednosti kot pomanjkljivosti, da ne bi šli v razpis 

koncesije. 
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Župan odpre razpravo. 

 

Ivan Zorec, do sedaj nismo prejeli nobene pritožbe na dosedanjo delo patronažne službe. V 

kolikor se bomo odločali za podelitev koncesije, pa moramo strmeti k temu, da bomo 

koncesijo podelili domačinki. 

 

Župan, v tem trenutku sprejemamo samo sklep, da je možno razpisati razpis, kdo pa bo se 

bomo odločali po končanem razpisu. 

 

Elizabeta Fras, pred dvema letoma smo obravnavali to isto tematiko, da bi razpisali koncesijo 

in je takrat zadeva padla na gluha ušesa. Jaz bom glasovala za podelitev koncesije, saj 

koncesija prinaša našim občanom več prednosti kot slabosti. 

 

Ker ni bilo več razprave, je Župan na glasovanje podal naslednji sklep. 

 

 Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 24 

Občinski svet Občine Destrnik  sprejme sklep o razpisu podelitve koncesije za opravljanje 

zasebne dejavnosti na področju patronaže in zdravstvene nege. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad.20. Predlogi za priznanja Občine Destrnik za leto 2015 

Župan, kot sem že na začetku omenil, bomo to točko dnevnega reda zaprli za javnost, zato 

predlagam v sprejem naslednji sklep. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 25 

Občinski svet Občine Destrnik  na podlagi 30. člena Poslovnika občinskega sveta Občine 

Destrnik zapre sejo za javnost pri 20. točki dnevnega reda – Predlog za priznanja Občine 

Destrnik za leto 2015. Na seji so zraven župana in članov občinskega sveta lahko prisotni 

člani občinske uprave in predsednica nadzornega odbora. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Urša Zver, predlog za priznanja so naslednji: 

- Stanislav Caf – bronasto priznanje 

- Janez Horvat – bronasto priznanje 

- Ivan Hauptman – bronasto priznanje 

- Nada Zupanič – srebrno priznanje 

- Janez Žampa – častni občan. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Silvester Horvat, prav je, da podelimo naziv častni občan, ko je oseba še živa. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal na glasovanje naslednji sklep. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 26 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje sklep o podelitvi občinskih priznanj za leto 2015 

naslednjim občanom: 

- Stanislavu Caf se podeli Bronasto priznanje občine Destrnik za aktivno sodelovanje v 

Prostovoljnem gasilskem društvu Destrnik.  

- Janezu Horvat se podeli Bronasto priznanje občine Destrnik za aktivno sodelovanje v 

Prostovoljnem gasilskem društvu Desenci.  
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- Ivanu Hauptman se podeli Bronasto priznanje občine Destrnik za aktivno sodelovanje 

v družabnem življenju v občini Destrnik.  

- Nadi Zupanič se podeli Srebrno priznanje občine Destrnik za aktivno sodelovanje v 

družabnem življenju v občini Destrnik.  

- Janezu Žampa se podeli Naziv  častnega občana. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Ad.21. Pobude in vprašanja 

Župan, prosil bi ga. Fras, da nam na kratko predstavi praznovanja ob občinskem prazniku. 

 

Elizabeta Fras, predvidevajo se že od 16. maja naprej športne prireditve od šaha, kolesarjenja, 

odbojke in nogometa. V petek pred občinskim praznikom bodo Urbančanke imele prireditev. 

V soboto bo glavno prireditev na katero bomo povabili našo pobrateno občino. Ob 18. uri v 

soboto bo v športni dvorani osrednja prireditev. Občane bomo o vseh prireditvah pravočasno 

obvestili. 

 

Župan, kolegij kot smo ga že imeli kar nekaj krat bomo imeli po prvem maju, na tem kolegiju 

vam bo predstavljen načrt za sanacijo vežice, gradnja ceste v Svetincih, izgradnja vrtca, načrt 

za kanalizacijo Svetinci. 

 

Branko Horvat, seznanil bi vas z dogajanjih na Gradnjah, z 17. 3. 2015 so se delavci iz 

gradenj prenesli na režijski obrat. S strani občanov so bili delavci režijskega obrata v tem času 

pohvaljeni, da svoje delo dobro opravljajo. Ko smo sestavljali vaške odbore je v vasi Levanjci 

prišlo do izpade ene članice in sicer Bože Meglič in takrat ni bilo na spisku zraven 

zabeležena, zato predlagam, da gospo imenujemo v vaški odbor Levanjci. 

 

Župan, bomo napako takoj popravili in predlagam v sprejem naslednji sklep. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 27 

Občinski svet Občine Destrnik  imenuje v vaški odbor Levanjci naslednjo članico: 

- Božo Meglič, Levanjci 2a, 2253 Destrnik. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Župan, prav tako smo prejeli odstopno izjavo predsednice vaškega odbora v Janežovcih in 

tudi o tem boste razpravljali na eni izmed naslednjih sej. 

 

Bojan Potrč, zanima me, kdaj se bo uredil asfalt v Jiršovcih in kje so bo kupila mivka za 

igrišče za odbojko na mivki? 

 

Župan, po pregledu statika g. Janžekoviča je le ta ugotovil, da naj cesta v Jiršovcih ostane 

odprta, saj gre za premikanje zemljišča. To se navezuje tudi na plazenje zemljišča pri 

Brunčiču. Občina pa nima večjih sredstev za sanacijo tega pobočja. Glede nabave mivke, pa 

lahko o tem kaj več reče direktorica. 

 

Darinka Ratajc, mivka bo. 

 

Ivan Zorec, naslednjič, ko se sklicujejo odbori, da te seje ne bi bile časovno omejene, saj so na 

zadnje v roku treh ur bile sklicane tri seje. 

 

Darinka Ratajc, bomo upoštevali in bomo v bodoče planirali glede na obsežnost dnevnega 

reda. 
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Milan Kuri, čistilna naprava v Janežovcih obratuje, zanima pa me koliko občanov je 

priključenih na kanalizacijo, koliko se jim je znižal komunalni prispevek, koliko jih je plačalo 

komunalni prispevek in koliko sredstev smo prejeli iz naslova kanalščine? 

 

Župan, po zadnjih podatkih jih je priključenih 146. Noben komunalni prispevek ni bil 

zmanjšan, glede na izdane odločbe. 

 

Darinka Ratajc, bomo pripravili poročilo in vam ga dostavili. 

 

Elizabeta Fras, na državnem posestvu v Placarju je bistvu nastal objekt za pridobivanje 

sekancev in električne energije. Zanima me, ali smo na občini seznanjeni  o tem in kako je 

glede onesnaženosti. Potem glede fizioterapije, ali je res, da naš fizioterapevt odhaja? Vsi 

vemo, da fizioterapevt dobro dela. 

 

Župan, glede sekancev in novega podjetja v Placarju, podjetje je registrirano z vsemi 

dokumenti. Imajo najmodernejšo napravo za pridobitev električne energije in nekega 

onesnaževanje ni. Bom pa se poskušal dogovoriti, da se gremo zadevo ogledat. Glede odhoda 

fizioterapevta mi ni nič znano. Sestala sva se na sestanku, kjer mi je predstavil s kakšnimi 

težavami se srečuje. Njegova največja težava je, da je njegovo delo s strani ZZZS zelo slabo 

plačano. Ugotovila sva, da je objekt slabo izoliran in da takrat, ko ga ni v ordinaciji, ko ima 

zaprto bo moral objekt držati na temperaturi 20 stopinj in ne pod 17. Na kolegiju, ki ga bomo 

imeli bomo predstavili tudi projekt zniževanja stroškov ogrevanja. 

 

Silvester Horvat, glede na to, da bo leta 2017 začel veljati strožji zakon glede priključitve na 

kanalizacijo, kako bomo pomagali tistim občanom, ki se ne bodo morali priključiti na 

kanalizacijsko omrežje? 

 

Župan, z ga. Terbuc in AGJ Rebernikom smo se že sestali in smo se dogovorili, da pripravimo 

informacijo za Občinski svet. Najprej je potrebno ugotoviti, ali imajo v občini vsa 

gospodinjstva ustrezne greznice. Upamo, da bo zadeva pred dopustom pripravljena. 

 

Ad.22. Razno 

Ker razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil. 

 

6. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 20.00 uri. 

 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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